
Jyväskylän Pyöräilyseura JYPS ry                    PÖYTÄKIRJA
Johtokunta                                          Kokous 9/2012

6.7. klo 19.00
Ravintola Amarillo

Paikalla olivat johtokunnan jäsenet Teemu Tenhunen (pj), Esa Rantakangas (siht.), Anne Välipakka, 
Ville Laaksonen, Visa Vaara ja Hannu Räbinä, taloudenhoitaja Henna Breilin sekä seuran jäsenet 
Mikko Pohjonen ja Jukka Lepistö.

1. Kokouksen avaus ja järjestäytyminen
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 19:45. Pöytäkirjantarkastajaksi valittiin Hannu Räbinä.

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan.

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen
Edellisen kokouksen pöytäkirja tarkastettiin ja allekirjoitettiin.

 5.   Ilmoitusasiat
      5.1  Pyöräväylien valtakunnallinen suunnitteluohjeistus
      Suunnitelman toinen osa on tullut kommentoitavaksi. JYPS pyrkii laatimaan jälleen HePo:n 

kanssa yhteisen lausunnon dokumentista, joka on nähtävillä osoitteessa:
       
https://docs.google.com/document/d/1DEimapArjn0F37B0I4vhVdqc0ZrvbOthkOVAp
2TBaXs/edit?pli=1 .

Kommentteja toivotaan mahdollisimman monelta! 

      5.2  Uusien jäsenten ilta ja kesäkauden avajaiset 9.6.
Mukana oli ennätysmäärä osallistujia, illan aikana paikalla vieraili yli 70 jäsentä ja kymmeniä 
pyöriä. Vaikka väkeä oli paljon, yllättävän hyvin mahduttiin ja palvelut pelasivat. Kesäkauden 
päättäjäisten yhteydessä kannattaa järjestää toinen uusien jäsenten ilta.

      5.3  Kangas kiertää -tapahtuma 10.6.
Tapahtumassa esiteltiin oman teltan kanssa toimintaa ja lastipyöriä. Lisäksi myytiin I 
Cycle JKL -paitoja. Vaikka olimme vähän syrjäisessä paikassa, väkeä kävi kohtuullisesti ja
saatiin taas kymmenkunta uutta jäsentäkin.

      5.4  Kesän pyöräretkistä
Takana on jo useita retkiä: Hyyppäänvuoren retki, alppiruusuretki, frisbeegolf-retki, 
naisten retki, retki kesäkauden avajaisiin ja perhepyöräretki. Kanavaretken ajankohdaksi 
sovittiin alustavasti lauantai 28.7. Teatteriretkikin on sovittava lähipäivinä. Yhdistetyt retket 
Alpeille ja Itä-Eurooppaan toteutuvat myös, ensimmäiset lähtevät reissuun 8.7. ja seuraavat 
11.7. Mukaan pääsee vielä!

      5.5  Ride Cycle Store Cup
Sarjasta on ajettu nyt 5 kilpailua, 14.6. MTB-endurossa oli noin 20 osallistujaa ja 3.7. 
Laajavuori XC:ssä reilut 30. Seuraava JYPSin järjestämä kisa on Leppälahtitempo ke 29.8.

https://docs.google.com/document/d/1DEimapArjn0F37B0I4vhVdqc0ZrvbOthkOVAp2TBaXs/edit?pli=1
https://docs.google.com/document/d/1DEimapArjn0F37B0I4vhVdqc0ZrvbOthkOVAp2TBaXs/edit?pli=1


      5.6  Katuajokoulutus 6.7.
Juuri ennen kokousta järjestettiin ensimmäinen koulutus, jossa oli paikalla 12 henkilöä. Lähes 
kaikki olivat tällä kertaa seuran ohjaajia, mutta heillekin koulutus tuli tarpeeseen. Ajettiin noin 
1,5 tuntia kaupungilla tutkien keskeisiä pyöräliikenteen ratkaisuja ja liikennesääntöjen mukaisia 
liikkumistapoja. Konseptia testattiin ja pienellä hiomisella tästä saadaan aikaiseksi toimiva 
koulutusmuoto. Tapahtumalla saatiin paljon julkisuutta. Keskisuomalaiseen on 7.7. tulossa iso 
juttu ongelmallisista pyöräilyristeyksistä, Teemu oli mukana jutun teossa. Esaa haastateltiin 
TV:n alueuutisiin 6.7. sekä Teemua ja Esaa Radio Keski-Suomeen 6.7. 

      5.7. Huoltokurssi
Soveltuvaa tilaa kurssin järjestämiseksi ei ole edelleenkään löytynyt, etsintä jatkuu. Hennan 
kautta voisi löytyä tila.

      5.8  Ohjaajien kouluttaminen
Lenkkien ja retkien osallistujamäärät ovat jatkuvasti kasvaneet ja toiminta on moninaistunut, 
joten myös ohjaajien kouluttamiseen on panostettava aiempaa enemmän. Teemu on hiljalleen 
päivitellyt turvasuunnitelmaa uusia tarpeita vastaavaksi, suunnitelma tulee piakkoin 
kommentointikierrokselle ja hyväksyttäneen alkusyksystä. Ohjaajia oli ansiokkaasti ja 
kutsutusti mukana katuajokoulutuksessa. Elokuussa pitää kattavasti miettiä, millä tavalla 
ohjaajia koulutetaan ja miten heitä saataisiin seuran toimintaan lisää. Tavoitteena on käynnistää 
jollain konseptilla pyöräilynohjaajien ja alalajikohtaisten ohjaajien koulutus ensimmäisenä 
Suomessa. Tavoitteena on myös se, etteivät ketkään ohjaajat kuormittuisi liikaa.

6.   Talous- ja jäsenasiat
6.1  Talous- ja jäsenkuulumiset
Talous on pysynyt hallinnassa, vaikka Liikenneviraston avustus Pyöräilyviikolle tulee vasta 
syksyllä. Maksaneita jäseniä on tällä hetkellä 287. Varsinkin naisten määrä seurassa on 
moninkertaistunut.

Rahatilanne mahdollistaa myös työkorvausten maksun aloittamisen Pyöräilyviikon 
järjestelyvastuussa olleille sekä talousohjesäännön mukaisten vuosikorvausten maksamisen 
määritellyille avainhenkilöille (puheenjohtaja 1000 €; juniorilenkkien ohjaaminen 200 €).

6.2  Tiedoksi laskut ja maksut

Teemu Tenhunen Suutari, tapahtumateltan korjaus 20 €

Timo Välimäki Pakun ja mönkijän polttoaineet, Marathon ja 
kesäkauden avajaiset

50 €

Teemu Tenhunen Todistuskartongit 14,04 €

Newline I Cycle JKL -paitoja 1181,88 €

Hannu Autio, tuomari, SPU Matkalasku, MTB Marathon Laajavuori 120 €

Kaisa Peltonen Poliisin lupa, ruokaa, MTB Marathon Laajavuori 108,87 €

Kaisa Peltonen Ruokatarvikkeita uusien jäsenten iltaan 234,39 €

Palkintopaja Palkinnot, MTB Marathon Laajavuori 35,10 €

Newline Seuravaatteita 73,50 €

Teemu Tenhunen Pakettiauton polttoainetta ja parkkikuluja, Marathon 37,43 €

Teemu Tenhunen MTB Marathon Laajavuori järjestelykuluja 307,17 €

Teemu Tenhunen MTB Marathon Laajavuoren eväät ja ruokailu 120,07 €



Teemu Tenhunen Pyöräilyviikon tulostuskuluja 40 €

Teemu Tenhunen Kangas kiertää -tapahtuman ruokailut 50,50 €

Teemu Tenhunen Matkalasku, MTB Marathon Laajavuori 277,50 €

Newline Seuravaatteet 362,60 €

Laajis Oy Työntekijöiden ruokailu MTB Marathon Laajavuori 285,10 €

Marina Tammi-Makkonen EA-päivystys, MTB Marathon Laajavuori 50 €

Mazo Karjalainen EA-päivystys, MTB Marathon Laajavuori 50 €

Teemu Tenhunen Postikulut MTB Marathon Laajavuori 5,80 €

Trimtex Seuravaatteita 814,63 €

Trimtex Seuravaatteita 4964,50 €

NWI Ortlieb-tuotteita 406,90 €

Jyväskylän Kopioteam MTB Marathon Laajavuoren kisaopasteet 517,59 €

Hannu Räbinä Pyöräilyviikon suunnittelupalaveri, Wilhelmiina 80,40 €

Hannu Räbinä Pyöräilyviikon suunnittelupalaveri 23.4. 45,60 €

Hannu Räbinä Johtokunnan kokous Wilhelmiina 18.5. 46,60 €

Ride Cycle Store MTB Marathon Laajavuori -palkinnot 648 €

Anne Välipakka Kesäkauden avajaisten ruokakuluja 214,15 €

Teemu Tenhunen Pyöräilyviikon työkorvaus, ensimmäinen osa 4640 €

Teemu Tenhunen Korvaus puheenjohtajan tehtävistä 1000 €

Visa Vaara Korvaus juniorilenkkien vetämisestä 200 €

Teemu Tenhunen Seuraohjaajakoulutuksen jäätelöt 17,50 €

Esa Rantakangas Johtokunnan ja lenkkivetäjien ruokailu 6.7 305,50 €

Esa Rantakangas Pyöräilyviikon työkorvaus 1568,32 €

Maksut yhteensä 18893,64

7.   MTB Marathon Laajavuori 16.6.
Kisassa oli ennätyksellisesti 216 osallistujaa. Onnistunut tapahtuma, josta on tullut paljon kehuja, 
erityisesti reitin merkkaus oli ensiluokkaista uusilla viitoilla. Muut samanaikaiset tapahtumat 
Laajavuoressa aiheuttivat paljon ylimääräistä työtä järjestelyissä. Talous meni kuitenkin hyvin ja 
nettotuloja tapahtumasta jäi n. 3500 €.

8.   Pyöräilyviikko ja I Cycle JKL -hanke
Tässä kohdassa Teemu Tenhunen ja Esa Rantakangas jääväsivät itsensä ja puheenjohtajana toimi 
Visa Vaara ja sihteerinä Anne Välipakka.

      8.1  Työkorvaukset viikon järjestämisestä ja I Cycle JKL -projektista
Päätettiin korvausten maksamisesta johtokunnan linjauksen 23.4. mukaisesti.

Esa Rantakankaalle päätettiin maksaa tässä vaiheessa työkorvauksia 12.11.2011-5.6.2012 
tehdystä työstä. Maksetaan korvaus kaikista tuntikirjanpidon mukaisesta 169 tehdystä 
työtunnista seuraavasti: 9,28 € x 169 h =  1568,32 €. 

Teemu Tenhuselle maksetaan tässä vaiheessa korvausta 17.10.2011-4.5.2012 tehdystä, 
tuntikirjanpitoon kirjatuista, 500 työtunnista seuraavasti: 9,28 € x 500 h = 4640 €. Loput Teemu 



Tenhusen työtunnit maksetaan syksyllä hankkeen budjetoiduista palkkarahoista 
Liikenneviraston avustuksen saavuttua.

Liikenneviraston avustuksen perustana on mm. Pyöräilyviikko-konseptin edelleenkehittäminen 
ja tästäkin syystä hankkeessa tehdään huomattava määrä työtä vielä loppuvuoden 
aikanakin: raportoidaan vuoden 2012 tapahtumat, kirjoitetaan opas Pyöräilyviikko-tapahtuman
järjestämisestä sekä suunnitellaan ensi vuoden tapahtumia. Lisäksi jatketaan I Cycle JKL 
-markkinointikampanjaa koko loppuvuoden ajan. Teemu Tenhunen osallistuu myös koko 
Liikkuva Jyväskylä -yhteishankkeen (mukana JAPA:n ja kaupungin hankkeet) koordinointiin ja 
ohjausryhmän työskentelyyn. Työhön on budjetoitu työkorvausrahoja Liikenneviraston 
hankeavustukseen, josta ne sitten aikanaan maksetaan. Kaikki hankkeeseen saadut julkiset varat 
on käytettävä hankkeeseen loppuvuoden aikana, jonka jälkeen talous ja tulokset on raportoitava 
Liikenneviraston lisäksi ELY-keskukselle ja Keski-Suomen liitolle.

      8.2  Hankkeen jatko
Odotellaan Liikenneviraston lopullista avustuspäätöstä. Pyöräilyviikon laajuus jatkossa riippuu 
päätöksen tarkasta sisällöstä sekä mahdollisista ensi vuodelle tulevista kehitysprojekteista. 
Suunnittelukokoukset alkavat syksymmällä.

9.   I Cycle JKL -tuotteet
Paitoja on tullut seuralle tähän mennessä noin 700 kappaletta ja melkein kaikki paidat ovat 
maailmalla. Idea on toiminut siis erinomaisesti. Tarroja on mennyt jo melkein 4000 kpl. Ensin 
vuodelle kaivataan uusia ideoita kampanjan jatkamiseksi.

10.  Seuravaatteet 
Trimtexin vaatetoimitus saapui kuun vaihteessa. Newlinella on sisällä vielä täydentävä logollisten 
vaatteiden tilauserä. Vaatteita on myyty tai varattu tähän mennessä 157 kpl, arvoltaan yli 6000 €. 
Mahdollisesti tilataan vielä yksi erä Trimtexiltä, jos ennakkotilauksia tulee tarpeeksi.Mietittiin myös 
jatkossa housujen tilaamista Trimtexiltä, niin saataisiin myös housut tyylillisesti yhdistettyä uusiin 
hienoihin yläosiin.

11.  Uusien jäsenten vastaanottaminen
Henkilökohtainen tervetuloviesti JYPS:in jäseneksi on otettu hyvin vastaan. Tätä on kokeiltu 
erityisesti naisten ja pyöräilynedistämisestä kiinnostuneiden uusien jäsenten vastaanottamiseen. 
Mietittiin jatkossa kunkin osa-alueen vastuuhenkilön lähettämiä henkilökohtaisia tervetuloviestejä, 
näin saataisiin henkilökohtaisempaa palvelua, mikä on harvinaista.

12.  Muut esille tulevat asiat
Mökiltä alkavat puut olla lopussa. Jos jollakin on tietoa halvoista puista, vinkkejä otetaan vastaan. 

13.  Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään ma 6.8. kello 17:30 Wilhelmiinan konditoriossa.

14.  Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 22:50.

Teemu Tenhunen   Esa Rantakangas Hannu Räbinä
Puheenjohtaja Sihteeri Pöytäkirjantarkastaja

Visa Vaara (kohdassa 8.)  Anne Välipakka (kohdassa 8.)
Puheenjohtaja Sihteeri


